

您的捐助讓全球眼疾患者共同擁有看得見的幸福

Your donation is a life transforming blessing to visually impaired patients in need, take Action for Sight with us now and give the precious gift of sight!



澳門幣 MOP\$300

可資助1個
白內障手術
Can subsidize
1 cataract
surgery



澳門幣 MOP\$800

可資助驗配
10副眼鏡
Can subsidize
10 pairs of
prescription
glasses



澳門幣 MOP\$1,200

可資助2個
斜視手術
Can subsidize
2 Strabismus
surgeries

網上捐款
Donate Now



捐款表格 Donation Form

須以英文正楷填寫 To be filled in BLOCK LETTERS

活動聯絡人 / 參加者資料 Details of Event Coordinator / Participant

姓名 Name : _____ 先生 / 女士 / 太太 Mr/Ms/Mrs
電話 Telephone : _____
電郵 Email Address : _____
職銜 Job Title : _____
正式捐款收據 Official receipt : ☐ 需要 Yes ☐ 不需要 Not this time

所屬機構資料 Details of Organization / School

中文名稱 Chinese Name : _____
英文名稱 English Name : _____
地址 (作為郵寄襟章貼紙及收據之用)
Address (for Sheet of Sticker/s, Pin/s and Receipt Mailing) : _____

員工姓名 Name of Staff		捐款金額(澳門幣) Donation Amount (MOP\$)		員工姓名 Name of Staff		捐款金額(澳門幣) Donation Amount (MOP\$)			
例子 Example	CHAN TAI MAN		\$3,000		例子 Example	WONG SIU MING		\$10,000	
1			9						
2			10						
3			11						
4			12						
5			13						
6			14						
7			15						
8			16						
本欄合計 Sub Total (澳門幣MOP\$)			本欄合計 Sub Total (澳門幣MOP\$)						
機構配對金額 Matching Fund Amount from Organization (澳門幣 MOP\$)									
全頁總計 Grand Total (澳門幣 MOP\$)									
參與人數 Number of participants/s		愛眼行動主題貼紙 AFS Sticker		紀念襟章數目 Commemorative Pin/s					

鳴謝廣告 Acknowledgement Advertisement

活動結束後，所有捐款支持奧比斯「愛眼行動 2025」之機構及學校之名稱將刊登於 2025年12月(日期待定)澳門日報之鳴謝廣告上，並公佈「五大最高籌款機構」及「三大最高籌款學校」，以茲表揚(選擇不刊登機構/學校名稱除外)。

In order to extend our appreciation for the participation and support of all the participating organizations and schools, each will be listed in the "Action for Sight 2025" Acknowledgement Advertisement on Macao Daily News to be published in December (date to be confirmed), furthermore, the "Top Five Fundraising Organizations" and "Top Three Fundraising Schools" will be announced (upon your approval).

☐ 請刊登本機構/學校之中文名稱
Please INCLUDE our Chinese name
刊登名稱 (如與上述不同)
Name for acknowledgement
(if different from above): _____

☐ 請勿刊登本機構/學校之名稱
Please DO NOT INCLUDE our name

以上資料只會用作寄發收據、報導救盲活動、籌募及相關活動推廣的用途。您的個人資料絕對保密，有關保密政策詳情，請瀏覽奧比斯網頁 https://mac.orbis.org/zh-hant/about-us/privacy_policy。
Any personal data collected will be used for receipting, updates about our sight-saving initiatives, fundraising and / or event promotion purposes only. All data will be kept strictly confidential. For information on our privacy policy, please visit https://mac.orbis.org/en/about-us/privacy_policy.

如不希望收到 (請勾選適用的) If you do not wish to receive, please mark in the applicable opt out box and return to us either by post, mail or fax. :

☐ 所有奧比斯郵寄的郵件 All mailings from Orbis; ☐ 所有奧比斯的電子郵件 All emails from Orbis.

奧比斯專用 Orbis use only

Campaign code	Received	FIN	Delivered
---------------	----------	-----	-----------